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Schriftelijke vragen: Wachtlijsten BSN 

Datum: 20 oktober 2024 

Geacht college, 

Naar aanleiding van recente berichtgeving over de groeiende wachtlijsten voor asielzoekers en 
statushouders die wachten op een Burgerservicenummer (BSN)1, heeft de fractie van D66 een aantal 
vragen. 

In het nieuws werd vermeld dat de wachttijd voor het verkrijgen van een BSN inmiddels kan oplopen tot 
anderhalf jaar, wat grote gevolgen heeft voor de integratie en het arbeidsmarktperspectief van deze 
groep. De Vereniging van Nederlandse Gemeenten (VNG) erkent dat dit een probleem is en dat de 
betrokken gemeenten het werk niet aankunnen. D66 wil graag weten hoe de situatie binnen onze 
gemeente is, en welke acties het college onderneemt of overweegt.  

1. Kunt u aangeven hoe de situatie rondom de verstrekking van Burgerservicenummers 
aan asielzoekers en statushouders in de gemeente Haarlemmermeer is? Zijn er 
wachttijden voor het verkrijgen van een BSN in onze gemeente, en zo ja, hoe lang zijn 
deze wachttijden? 

2. Heeft de gemeente zicht op hoeveel asielzoekers en statushouders in Haarlemmermeer 
momenteel wachten op een BSN? Hoe verhoudt dit aantal zich tot het landelijke 
probleem, waarbij bijna 18.000 mensen op een BSN wachten? 

3.  Ziet de gemeente mogelijkheden om, net als de gemeente Amsterdam, zelf 
maatregelen te nemen om de achterstanden bij het verstrekken van BSN’s weg te 
werken? Zo ja, welke stappen worden overwogen of ondernomen om de wachttijden te 
verkorten? 

4.  In hoeverre ondervindt Haarlemmermeer op andere gebieden gevolgen van de 
vertraging bij de verstrekking van BSN’s, bijvoorbeeld bij de toegang tot onderwijs, de 
zorg, of bij het faciliteren van arbeidsdeelname voor statushouders en asielzoekers? 

5. Werkt de gemeente samen met andere gemeenten of instanties om de BSN-
problematiek aan te pakken? Indien ja, hoe verloopt deze samenwerking en welke 
resultaten zijn hiermee bereikt of worden verwacht? 

6. Heeft de gemeente behoefte aan extra middelen of steun vanuit de Rijksoverheid om 
deze problematiek op te lossen? Indien ja, welke middelen zijn noodzakelijk om de 
uitgifte van BSN’s te versnellen? 

7. Hoe informeert de gemeente asielzoekers en statushouders die wachten op een BSN 
over de voortgang van hun aanvraag? Zijn er manieren waarop de gemeente deze groep 
beter kan ondersteunen tijdens hun wachttijd? 

In afwachting van uw reactie en met vriendelijke groet namens D66 Haarlemmermeer,  

Gerdien Knikker 

 
1 Geen werk voor 18.000 asielzoekers en statushouders door wachtlijst bsn 
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